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Fractie Lokaal Belang 
Mevrouw M.H. Blankenburgh – in ‘t Anker 
 

Geachte mevrouw Blankenburgh, 
 
Op 9 oktober 2018 heeft u, op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening van 
de gemeenteraad, schriftelijke vragen gesteld over de verkeersveiligheid op de Hoeve-
lakenseweg. Hierbij beantwoorden wij uw vragen.  
 
Vraag 1. Is het college bereid om tenminste een extra ‘smiley-bord’ op de Hoevelaken-
seweg (binnen de bebouwde kom, op het weggedeelte met de 30 km/u zone, richting 
Hoevelaken) te plaatsen? 
Zo nee, waarom niet? Zo ja, wilt u dit zo snel mogelijk, in ieder geval voor de wintertijd, 
realiseren? 
 
Antwoord: Het college is bereid om nog vóór de wintertijd een snelheidsdisplay op te 
hangen aan de Hoevelakenseweg, op het 30 km/u gedeelte. Iedere inwoner van de 
gemeente Barneveld kan een verzoek doen voor een snelheidsdisplay. De snelheids-
displays hebben een tijdelijk karakter; na enkele weken worden ze weer elders opge-
hangen op basis van ingekomen verzoeken.  
 
Vraag 2. Is het college bereid andere verkeer remmende maatregelen op de Hoevela-
kenseweg te treffen? Wij denken bijvoorbeeld aan het aanbrengen van ribbelstroken en 
een herhaling van de 30km borden.  
Mogelijk wordt daarmee de snelheid wat afgeremd en ook het sluipverkeer ontmoe-
digd. Graag afstemmen met de omwonenden.  
Zo nee, waarom niet? Zo ja, kunt u een indicatie geven wanneer deze maatregelen 
gerealiseerd zouden kunnen zijn? 
 
Antwoord: Het ontmoedigen van sluipverkeer is opgenomen als maatregel in het 
GVVP-maatregelenpakket van 2019. Afstemming met omwonenden zal onderdeel 
uitmaken van de voorbereiding. De wensen van de bewoners zijn van invloed op de 
uitwerkingsrichting. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
H.F.B. van Steden  dr. J.W.A. van Dijk 
secretaris    burgemeester 
 


